

**Referat af** bestyrelsesmøde i Bøgeskovhallen, **onsdag den 04. april 2018**

Deltagere: Palle Mogensen, Kim Ankersen Strøm, Ebba Jakobsen, Poul Skovmark, Michael Kristiansen og Jim Bæk Pedersen.

Afbud fra: Lene Adamsen

1	Godkendelse af referat fra sidste møde	<i>Godkendt</i>
2 PMO	Meddelelser.  A) Konstituering: Støtteforening: Formand Kasserer Bestyrelsesmedlem  Bøgeskovhallen: Formand næstformand kasserer bestyrelsesmedlemmer	<i>Formand: Palle Mogensen Kasserermedhjælp: Poul S Jørgensen</i>
EJ/PMO/JIM	B) Orientering af møde med de 4 "små haller" C) Diverse meddelelser D) Aftale medarbejdersamtale med Jim	<i>Et givtigt møde.  Vi skifter forsikring, kan spare 10.000kr årligt. Palle og Ebba har samtalen med Jim.</i>
JBP	B) Meddelelser fra inspektøren. <ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvordan går det med E-sport og dart?</li> <li>• Div. orientering</li> <li>• Andet – ønsker?</li> </ul>	<i>E-sport har 27 medlemmer Møde med Dartklubben inden længe. Halgulv lakeres i uge 22 Redskaber tjekkes 18.04.</i>
3 PMO	Hallens økonomi. <ul style="list-style-type: none"> <li>• kvartalsregnskab</li> </ul>	<i>Udgår</i>

4	Aktiviteter og visioner <ul style="list-style-type: none"> <li>• visioner: hvad vil vi med hallen?</li> <li>• Forhold til TGI – hvad forventer de af hallen?</li> <li>• Hvad skal vi med selskabslokalet?</li> <li>• Ønsker fra Jim + bestyrelsen Nyt gulv på tilskuerpladser</li> </ul>	<i>Vision for selskabslokale drøftes på næste møde.</i>  <i>Dette ønske tages op igen efter sommerferien.</i>
5	Nyt fra TGI	<i>Generalforsamling 30.04.2018</i>
6	Støtteforeningen <ul style="list-style-type: none"> <li>• Orientering + ændring af "organisation"</li> </ul>	<i>Hanne Ladegaard Jensen er udtrådt af bestyrelsen, hun fører indtil videre regnskabet. Som hjælpekasierer er valgt Poul S Jørgensen.</i>
7	Eventuelt	<i>Halbookingsystemet sættes i gang, forventeligt klar til august.</i>
8	Næste bestyrelsesmøde. Afholdes <b>onsdag den 6. juni 2018, kl. 18.00.</b>	<b>Onsdag 13.06. KL. 18.00</b>

Ref. EJ